
PROTOKÓŁ Nr XX/2011 
z przebiegu XX sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 22 listopada 2011 roku 
____________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta.  

Czas trwania sesji: godz. 13
00

 – 15
30

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 15 radnych. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak, 

który przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych 

oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy do przedłożonego porządku sesji są uwagi lub 

wnioski – ponieważ nie było, przedstawił porządek obrad XX sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2012 

rok; 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na obszarze 

miasta Dęblin; 

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2012; 

d) określenia wzorów formularzy podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza w zakresie złożonych oświadczeń 
majątkowych. 

7. Wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokółów z XVIII i XIX sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że od ostatniej sesji Rady 

Miasta, to jest od 28 października 2011 r. uczestniczył w pracach Rady Miasta, jak również: 
� 3 listopada – brał udział w spotkaniu informacyjno-promocyjnym podsumowującym 

realizację projektu pod nazwą „Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych w 

naszym mieście”; przed wyjazdem odbyła się prezentacja projektu w Urzędzie Miasta, a 

następnie uroczyste otwarcie boisk na osiedlu Lotnisko. 
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� 3 listopada – uczestniczył w wieczorze poetyckim w Miejskim Domu Kultury. 

� 4 listopada – wspólnie z Burmistrzem Miasta brałem udział w promocji oficerskiej pod 

Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; promocji dokonał w imieniu 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej gen. broni pil.Lech Majewski. 

� 5 listopada – wspólnie z Burmistrzem Miasta uczestniczył w ślubowaniu klas pierwszych 

Ogólnokształcącego Liceum Lotniczego. 

� w dniu 10 listopada – wspólnie z Burmistrzem Miasta uczestniczył w obchodach 93 rocznicy 

Odzyskania Niepodległości zorganizowanych przez 4 Skrzydło Lotnictwa Szkolnego. 

� 11 listopada – uczestniczył w obchodach Odzyskania Niepodległości organizowanych przez 

Miasto; w trakcie obchodów odbyła się również uroczysta sesja Rady Miasta, w której mieli 

słowno-muzyczny występ uczniowie Zespołu Szkół nr 4. 

� 18 listopada – wspólnie z Burmistrzem brał udział w spotkaniu zorganizowanym przez 

Związek Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych Koło 

Miejskie w Dęblinie z okazji Święta Niepodległości. 

� 19 listopada – wspólnie z Burmistrzem uczestniczył w 12. Przeglądzie Twórczości 

Artystycznej Seniorów Dęblin 2011.  

� W dniu wczorajszym uczestniczył w posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej i 

Budżetu opiniującej materiały na dzisiejszą sesję.  
 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  

od 28 października do 22 listopada 2011 r.  
 

Przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Miasta a ponadto: 

• 31 października - odbył się przetarg na zimowe utrzymanie dróg lokalnych miejskich; 

wpłynęła 1 oferta – MZGK Dęblin i została ona zaakceptowana; umowa została podpisana w 

dniu 3 listopada 2011 r. 

• 4 listopada – uczestniczyłem w 113 promocji oficerskiej w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił 

Powietrznych w Dęblinie. Promowanych zostało 78 nowych podporuczników Wojska 

Polskiego. Promocji dokonał Dowódca Sił Powietrznych – gen. broni pil. Lech Majewski. 

• 5 listopada – brałem udział w uroczystości ślubowania pierwszych klas w 

Ogólnokształcącym Liceum Lotniczym w Dęblinie, uczestniczyło wielu gości, w tym m.in. 

Dowódca Sił Powietrznych gen. Majewski i Lubelski Kurator Oświaty – Krzysztof Babisz. 

• 5 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu integracyjnym Koła Nr 4 Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Dęblinie. 

• 8 listopada - złożona została w Urzędzie Marszałkowskim poprawiona dokumentacja 

niezbędna do podpisania umowy na dofinansowanie projektu „Rewitalizacja centrum miasta 

i zespołu pałacowo-parkowego WSOSP w Dęblinie”. 

• 8 listopada – odbyłem spotkanie z Szefem Rejonowego Zarządu Infrastruktury; główny 

temat to ewentualne przejęcie przez miasto ciepłowni przy ul. Składowej; w dniu 16 

listopada wpłynęło w tej sprawie pismo z RZI; sprawa była przedmiotem obrad na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. 

• 8 listopada – brałem udział sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu, gdzie podjęta została uchwała 

dotycząca pozostawienia w Dęblinie Biura Obsługi Klienta Gazowni Lubelskiej. W dniu 9 

listopada byłem w tej sprawie u Prezesa Zarządu PGNiG – Pana Michała Szubskiego. 

Byliśmy razem ze Starostą Stanisławem Jagiełło, Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu – 

Dariuszem Wojdatem i posłem Janem Łopatą. Złożyliśmy nasze uchwały i petycję 
mieszkańców. Musimy poczekać na rezultaty tej wizyty. 
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• 10 listopada – brałem udział w uroczystościach Święta Niepodległości organizowanych 

przez Dowódcę Garnizonu Dęblin. 

• 11 listopada – brałem udział w uroczystościach miejskich Święta Niepodległości; składam 

podziękowania wszystkim, którzy przyczynili się do tak uroczystej oprawy obchodów 

naszego narodowego święta. 

• 15 listopada – podpisany został akt notarialny sprzedaży przez miasto gruntu o pow. 1.994 

m
2
 przy ul. Stężyckiej; nabywcą wyłonionym w przetargu została firma WODROL 

INWESTYCJE Sp. z o.o. z Lublina, za cenę 242.400 zł netto, całość ceny została wpłacona 

przed zawarciem umowy sprzedaży. 

• 16 listopada – odbyłem spotkanie z dyrektorem Oddziału Nieruchomości PKP w sprawie 

przekazania miastu pewnych nieruchomości; wydaje się, że pojawia się obecnie możliwość 
nieodpłatnego przejęcia przez miasto nieruchomości drogowych oraz nieruchomości byłego 

Domu Kultury Kolejarza przy ul. Dworcowej; ponadto rozmawialiśmy o przejęciu przez 

miasto nieruchomości po bocznicy na os. Wiślana-Żwica oraz urządzeń kanalizacyjnych z 

nieruchomością przepompowni, które obecnie dzierżawimy – za te nieruchomości będziemy 

musieli zapłacić. 

• 16 listopada – odbyłem spotkanie z dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i 

Urządzeń Wodnych w Lublinie, omówione zostały dwie sprawy:  

− przekazania przez miasto Dęblin na rzecz województwa lubelskiego działek gruntu pod 

wałami przeciwpowodziowymi na Wieprzu i Wiśle, od mostu kolejowego do obiektów 

dęblińskiej Twierdzy; 

− modernizacji wałów przeciwpowodziowych na Wiśle, trwa przygotowanie do przetargu 

na to zadanie, prawdopodobnie ze względów proceduralnych (sprawa własności) nie 

będzie w tym przetargu ujęty odcinek na obszarze własności wojska. 

• 18 listopada – brałem udział w spotkaniu kombatantów organizowanym przez Związek 

Kombatantów Rzeczypospolitej Polskich i Byłych Więźniów Politycznych w Dęblinie 

zorganizowanym z okazji Święta Niepodległości. 

• 19 listopada – brałem udział w finale 12 Przeglądu Twórczości Artystycznej Seniorów; 

przegląd odbył się w obiektach Klubu Uczelnianego WSOSP; uczestniczyło 39 zespołów. 

• 21 listopada – odbyłem spotkanie z Zarządem Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

• 21 listopada – odbyłem spotkanie z projektantem targowiska miejskiego; przedstawiona 

została wstępna koncepcja zagospodarowania. 

• 21 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu okolicznościowym z pracownikami Ośrodka 

Pomocy Społecznej w związku z Dniem Pracownika Socjalnego. 

• Zakończona została realizacja projektu „Budowa osiedlowych stref sportowo-

rekreacyjnych”. W dniu 3 listopada nastąpiło uroczyste otwarcie tych obiektów. Złożyliśmy 

również wniosek o końcową płatność środków unijnych z tego tytułu; płatność powinna 

nastąpić jeszcze w tym roku. 

• Na dzień 15 grudnia wyznaczono drugi przetarg na sprzedaż lokalu mieszkalnego w bloku na 

os. Wiślana 13, lokal na parterze o pow. 47,45 m
2
, Cenę wywoławczą obniżono ze 140 do 

120 tys. zł. Wadium można wpłacać do dnia 12 grudnia do godz. 17
00

. 

• Na dzień 23 listopada ogłoszony został przetarg na wykonanie wyjścia ewakuacyjnego 

(dodatkowa klatka schodowa) z budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego. 
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• W dniu 15 listopada podpisana została umowa na wykonanie schodów do budynku Remizy 

Ochotniczej Straży Pożarnej na Masowie. Roboty zostały rozpoczęte; przewidywany termin 

zakończenia robót – 31.12.2011 r. 

• Ogłoszony na dzień 10 listopada kolejny przetarg na wynajem lokalu użytkowego  

w pawilonie Osiedle Wiślana 33 nie dał rezultatu. 

• Zakończyły się prace nad projektem budżetu na 2012 r. W dniu 15 listopada podpisałem 

zarządzenie w sprawie ustalenia projektu budżetu. Projekt zakłada osiągnięcie dochodów w 

wysokości 41.802.200 zł. Wydatki zaplanowano na kwotę 46.114.540 zł, w tym wydatki 

inwestycyjne 8.316.017 zł; prawie wszystkie wydatki inwestycyjne pochłoną 3 zadania tj. 

Rewitalizacja centrum miasta, Modernizacja i rozbudowa sieci kanalizacyjnej  

i wodociągowej na terenie miasta oraz Modernizacja targowiska miejskiego przy ul. 

Niepodległości. Jeśli chodzi o środki zewnętrzne projekt obejmuje tylko te, na które 

podpisane są umowy. 

• Na dzień 2 grudnia br. wyznaczony jest termin rozprawy na rozpatrzenie protestu 

wyborczego na wyniki wyborów Burmistrza Miasta Dęblin ustalone w dniu 5 października. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Mariusz Ceglarski zadał pytanie - czy Burmistrz w wystąpieniu do władz PKP o 

przekazanie budynków na rzecz Miasta brał pod uwagę budynek po byłych drużynach 

konduktorskich, który w przyszłości mógłby stać się domem opieki dziennej dla osób starszych. 

 
Radny Krzysztof Karbowski wnioskował: 
− aby podmioty składały informacje do kalendarza imprez wraz z wnioskami do projektu 

budżetu miasta – wówczas kalendarz mógłby być publikowany z początkiem roku; byłby 

również czas na znalezienie się tych wniosków w kalendarzu wojewódzkim; 

− o występowanie corocznie Urzędu Miasta do organizacji pozarządowych pożytku 

publicznego, które składają wnioski do kalendarza imprez o składanie informacji o swojej 

działalności; 

− numerowanie imprez „Dni Dęblina”; 

− utworzenie eko-muzeum na bazie lokalnej pętli szlaku bursztynowego; 

− przystąpienie wraz z powiatem do budowy kajakowego szlaku po Wieprzu; 

− przystąpienie Miasta do certyfikacji BYPAD; 

− utworzenie przy szkołach teatrów szkolnych; 

− przyjęcie obiektu byłej kajakowni na cele przystani nad Wisłą, jednocześnie spowodowanie 

napraw na tym obiekcie; 

− przystąpienie do budowy elementów kei przy przystani nad Wisłą; 
− przystąpienia do budowy nowej siedziby dla Miejskiego Domu Kultury; 

− podał uwagi do sprawozdania z oświaty (18. sesja w dniu 28.10.) uwzględniające 

zwiększenie udziału dzieci w działalności pozaszkolnej; 

−  na bazie zespołu „Dębliniacy” powołać ognisko etnograficzne, które kultywowałoby kulturę 
makroregionu Powiśla.  

− spowodowanie naprawy lub wymiany pokrywy studzienki telefonicznej na ulicy Bankowej; 

− naprawy chodnika w trzech punktach ulicy Bankowej (przy bibliotece, sklepie 

motoryzacyjnym, przejściu dla pieszych);  

− naprawę uszkodzonej tabliczki znaku drogowego przy przejściu dla pieszych na ul. 

Bankowej; 
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− utrzymanie placu zabaw przy Placu Orląt Dęblińskich oraz coroczny przegląd huśtawek; 

− przesunięcie znaku D16 (przejście dla pieszych) przy skrzyżowaniu ulicy Warszawskiej i 

Lotników Polskich (znak jest usytuowany w chodniku); 

− uniemożliwienie parkowania na chodniku na całej długości ulicy Lotników Polskich od ul. 

Warszawskiej, a nawet wjazdu na chodnik oraz wymalowanie przejścia dla pieszych; 

− uporządkowanie miejsc pamięci narodowej (przypomniał, że podał już wniosek o 

uporządkowanie grobu pułkownika Błaszczyka i naprawę tabliczki z napisem - miejsca 

pamięci narodowej); 

− następuje dalsza dewastacja dworca PKP – w związku z tym trzeba spowodować 
skuteczniejsze monitorowanie obiektu; 

− naprawę zdewastowanej tablicy przy Placu Orląt (między innymi brak litery); 

− zdemontowanie tabliczek z nazwami ulic, które są przymocowane na niskich słupkach; 

− spowodowanie, aby w gablocie promującej działalność gospodarczych podmiotów w naszym 

mieście była również promocja zakładu WZL-1. 

 

Radna Danuta Krajewska wnioskowała o uzupełnienie ubytków w ulicach osiedla 

Jagiellońskiego i ulicy Ogrodowej. 

 
Radny Mieczysław Grobel – zadał pytanie, czyja jest własność działki znajdującej się 
naprzeciw szkoły pomiędzy kwiaciarnią Pani Mikusek i dzierżawioną działką Pana Cybulskiego 

– działka jest bardzo zaniedbana. 

 

Radny Waldemar Chochowski – wnioskował:  

− o uporządkowanie handlu przy targowisku na ulicy 15 PP Wilków (w związku z wejściem 

nowych przepisów odnośnie handlu poza targowiskiem) – radny chciałby, aby handel nie 

odbywał się poza targowiskiem, ponieważ wiąże się to z dużym zaśmiecaniem terenu; 

− zadał pytanie, czy Zarząd Dróg Powiatowych ma w swoich zadaniach porządkowanie 

ścieżek rowerowych znajdujących się przy ulicach powiatowych (ulice Konopnickiej i 

Lipowej) – chodzi o uprzątnięcie jesiennych liści, których jest bardzo dużo przy tych ulicach; 

− o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie oznaczenia znakami drogowymi 

ulicy Towarowej.  

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady – Waldemar Chochowski. 
 

Ad. pkt 5a. 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2012 rok. 
 
Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że podatkiem rolnym są 
opodatkowane grunty, które w ewidencji gruntów są sklasyfikowane jako grunty rolne, 

niezależnie od tego czy stanowią gospodarstwo rolne, czy nie. Grunty te opodatkowane są na 

innych zasadach niż nieruchomości. Podstawą do ustalenia stawki podatku rolnego jest cena 

żyta, która wynosi w stosunku do gospodarstw rolnych dwu i półkrotność ceny żyta za 1 ha 

przeliczeniowy. Natomiast, jeśli chodzi o grunty rolne, które nie wchodzą w skład gospodarstw 

rolnych (nieruchomości opodatkowane podatkiem rolnym), stawka jest wyższa i wynosi 

pięciokrotność ceny żyta za hektar fizyczny, przy czym tu obowiązuje ustawowe zwolnienie 

gruntów piątej i szóstej klasy. 

Podatek ten wacha się w poszczególnych latach z racji swojej zależności od kwintala żyta. Przy 

wymiarze podatku w roku 2011 cena kwintala żyta wynosiła 37,64 zł, dlatego też nie było 

obniżającej stawki; była stawka ustawowa.  
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Natomiast do wymiaru podatku na rok 2012, czyli za pierwsze trzy kwartały bieżącego roku 

średnia cena żyta wyniosła 74,18 zł za jeden kwintal, byłby to więc stuprocentowy wzrost 

podatku rolnego. W związku z tym przedstawiamy projekt uchwały obniżający skutki tej 

podwyżki i proponujemy stawkę 60 zł za 1 kwintal, jako podstawę podatku rolnego. 

Przy zaproponowanej cenie żyta, stawka podatku rolnego, poza gospodarstwem rolnym, będzie 

wynosić 300 zł za hektar, to jest 3 grosze za metr kwadratowy. Natomiast w przypadku podatku 

rolnego w gospodarstwach rolnych, będzie wynosić 150 zł za 1 hektar w stosunku rocznym, w 

przeliczeniu na 1 m
2
 wynosi to 1,5 grosza. 

Proponowana stawka pozwoli na uzyskanie zwiększonych wpływów z tytułu podatku rolnego za 

2012 r., co najmniej o 30%.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, przy 2 wstrzymujących 

się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/94/2011 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2012 rok. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Ad. pkt 5b. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na obszarze miasta Dęblin. 
 

Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że podatek od nieruchomości jest 

podstawowym dochodem własnym budżetu miasta. Przedłożony projekt uchwały zakłada wzrost 

podatku o ok. 5% w stosunku do 2011 roku. W projekcie radni otrzymali proponowaną stawkę w 

roku 2012 i stawkę maksymalną określoną granicą ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu.  

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, przy 1 głosie „przeciw i 

1 wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/95/2011 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości obowiązujących na obszarze miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Ad. pkt 5c. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych na rok 2012. 
 

Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że podatek dotyczy wyłącznie 

samochodów ciężarowych powyżej 3,5 tony i autobusów. Stawki podatku zostały zróżnicowane 

dla poszczególnych rodzajów pojazdów przy uwzględnieniu roku produkcji. 

Proponuje się podział na pojazdy wyprodukowane do 2006 r. włącznie i od 2007 r., przy czym 

dla pojazdów nowszych zastosowano nieco niższe stawki, wychodząc z założenia, że nowsze 

pojazdy mają mniejszy negatywny wpływ na środowisko oraz na stan dróg. W obecnym 

projekcie nie wprowadzono samochodów z instalacją gazową, która jest wprowadzana przede 

wszystkim do samochodów osobowych. 
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Proponowane stawki podatku od środków transportowych na 2012 r. są o 5% wyższe w stosunku 

do 2011 roku (z zaokrągleniem do 5 zł). Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/96/2011 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych na rok 2012. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5d. 
Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych w zakresie podatku od 
nieruchomości, rolnego i leśnego. 
 

Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że przedstawione nowe wzory 

formularzy podatkowych wynikają z ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, między innymi  

z innego nazewnictwa w nieruchomościach związanych z ochroną zdrowia. Deklaracje nie 

wpływają na wysokość ani na sposób opłat. W związku z wprowadzeniem uchwały nie będzie 

też konieczności składania nowych deklaracji przez wszystkich podatników, ponieważ 
dotychczas złożone deklaracje są ważne do czasu jakichkolwiek zmian w nieruchomościach lub 

gospodarstwach rolnych.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Na wniosek radnego Krzysztofa Karbowskiego Burmistrz wprowadził autopoprawkę w 

projekcie uchwały, wprowadzając w § 1 punkt 6 zmianę zapisu „ZN-1A” na słowo „formularza”.   

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/97/2011 w sprawie określenia wzorów formularzy 

podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. Uchwała stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6. 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza w zakresie złożonych oświadczeń 
majątkowych. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni Rady Miasta zobowiązani byli do 

złożenia w terminie do dnia 30 kwietnia 2011 roku oświadczeń majątkowych według stanu na 

dzień 31 grudnia 2010 r. Wszyscy radni oświadczenia złożyli.  

Najczęściej pojawiające się błędy przy składaniu oświadczeń majątkowych to: 

− brak adresu zamieszkania, położenia garażu;  

− nie podawano wartości mieszkania, domu; 

− nie wykazywano dochodów z tytułu wynagrodzenia, emerytury oraz pełnienia obowiązków 

społecznych i obywatelskich; 

− do oświadczenia majątkowego nie dołączono kopii zeznania podatkowego o prowadzonej 

działalności gospodarczej 

− składano niekompletne kopie zeznań podatkowych - bez załącznika PIT/O. 
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− brakowało też kopii zeznania podatkowego PIT36 i PIT 37. 

W związku ze stwierdzonymi błędami, które wystąpiły w zeznaniach podatkowych oraz 

oświadczeniach majątkowych, osoby je składające zostały pouczone o obowiązku dokładnego 

ich wypełniania w latach następnych. Informacja stanowi załącznik do protokółu. 

 
Burmistrz Miasta poinformował, że zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie gminnym 

dokonał analizy oświadczeń majątkowych pracowników wydających decyzje administracyjne, 

kierowników jednostek organizacyjnych i członków organów zarządzających gminnymi 

osobami prawnymi. Osoby te zobowiązane były do złożenia oświadczeń majątkowych  

w terminie do 30 kwietnia 2011 r. według stanu na dzień 31 grudnia 2010 r. 

Łącznie 27 osób zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych za rok 2010 złożyło 

oświadczenia w terminie, tj. do dnia 30 kwietnia 2011 r. 

Burmistrzowi Miasta Dęblin oświadczenia majątkowe zobowiązani byli złożyć: Zastępca 

Burmistrza Miasta, Skarbnik Miasta, Sekretarz Miasta, pracownicy wydający decyzje 

administracyjne, kierownicy poszczególnych jednostek organizacyjnych Miasta Dęblin, a także 

osoby zarządzające gminnymi osobami prawnymi. 

Ponadto w ciągu roku 2011 r. skończyła się kadencja członków Rady Nadzorczej 

Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w związku z tym oświadczenia 

majątkowe obowiązani byli złożyć członkowie nowej Rady Nadzorczej. 

W związku z dwukrotnym powołaniem na stanowisko Zastępcy Burmistrza w dniach 

9.05.2011 r. i 14.10.2011 r. Pani Grażyna Maziarek zobowiązana była złożyć oświadczenia 

majątkowe w ciągu 30 dni od dnia powołania na stanowisko. 

Dokonano analizy złożonych oświadczeń majątkowych, polegającej na porównywaniu treści 

analizowanych oświadczeń oraz załączonych kopii zeznania o wysokości osiągniętego dochodu 

(PIT) z treścią oświadczeń majątkowych i PIT złożonych w 2010 r. 

W wyniku analizy oświadczeń majątkowych wykazano następujące nieprawidłowości: 

− siedem osób nie wykazało dokładnego miejsca położenia nieruchomości; 

− pięć osób nie wykazało samochodu osobowego; 

− pięć osób dołączyło niekompletną kopię zeznania podatkowego bez załącznika; 

− jedna osoba nie wykazała działalności gospodarczej podatnika; 

− dwie osoby nie wykazały miejsca położenia nieruchomości - gospodarstwa rolnego; 

− jedna osoba nie uzupełniła część A.I. ; 

− jedna osoba nie wykazała diety radnego; 

− jedna osoba nie wykazała kredytu bankowego; 

− jedna osoba nie wykazała nabytego mienia w części A pkt V; 

− jedna osoba błędnie wykazała dochód ze stosunku pracy; 

− jedna osoba nie wykazała roku produkcji samochodu osobowego; 

− jedna osoba nie wykazała rodzaju gospodarstwa rolnego; 

− jedna osoba nie wykazała dochodu ze stosunku pracy; 

− jedna osoba nie wykazała nabytego mienia; 

− jedna osoba nie wykazała akcji i dochodu z tego tytułu; 

− jedna osoba nie wykazała środków pieniężnych zgromadzonych w walucie polskiej; 

− jedna osoba nie wykazała dochodu z innych źródeł; 

− jedna osoba nie wykazała adresu zamieszkania oraz nie wykazała przychodu z gospodarstwa 

rolnego. 

W związku ze stwierdzonym nieprawidłowościami zawartymi w oświadczeniach 

majątkowych osoby składające zostały pouczone o obowiązku dokładnego ich wypełniania w 

latach następnych. Informacja została przygotowana na podstawie analizy sporządzonej przez 

Urząd Skarbowy w Rykach. Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
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Prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady – Henryk Wiejak. 

 
Ad. pkt 7. 
Wolne wnioski. 
 
Zastępca Przewodniczącego Zarządu Osiedla Mierzwiączka – Ryszard Bąk – powiedział, że 

w ostatnim czasie w trakcie uroczystości obserwował poczty sztandarowe i ma do nich poważne 

zastrzeżenia, ponieważ odnosi wrażenie, że stojące w poczcie kobiety (dziewczyny) uprawiają 
rewię mody; zdaniem Pana R.Bąka poczty nie muszą być mieszane, mogą się również składać  
z samych mężczyzn (chłopców).   

 
Radny Witold Kleczkowski – zadał pytanie czy na sesję zapraszane są osoby z powiatu; 

zapraszanie przedstawicieli powiatu jest zasadne w związku z dużą ilością uwag i wniosków do 

nich kierowanych. 

 

Radny Krzysztof Karbowski wnioskował: 

− o usuwanie zgrabionych pryzm liści jesiennych; 

− o spowodowanie skutecznego monitorowania parkingu rowerowego przy dworcu PKP  

w związku z dewastacją rowerów znajdujących się na nim; 

− zdaniem radnego drzewo roku dąb „Grot” powinien być oznakowany i odpowiednio 

wypromowany; 

− o opracowanie ceremoniału lokalnych uroczystości świąt państwowych w Dęblinie (między 

innymi: prowadzenie pocztów sztandarowych i składanie wieńców); 

− o rozpatrzenie przez Radę wniosku złożonego w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji o 

umieszczenie tablicy pamiątkowej na budynku Ratusza na stulecie harcerstwa z napisem 

„władze samorządowe miasta Dęblina”; 

− zaproponował - że składany wcześniej wniosek o sesję wyjazdową może być zrealizowany w 

przyszłym roku, w związku ze zbliżającym się końcem roku. 

 

Radna Beata Amarowicz: 
− wnioskowała o załatanie dziur w ulicy Starej - jeżeli nie został uwzględniony wniosek do 

projektu budżetu o położenie nowej nawierzchni na tej ulicy; 

− prosiła znalezienie trochę pieniędzy i doprowadzenie do „jako takiego” stanu toalet na 

parterze budynku Urzędu, bo jak to się mówi „jak cię widzą, tak cię piszą”, a łazienka 

świadczy o gospodarzu; 

− zadała pytanie, czy ulica Okrzei od ulicy Mickiewicza w kierunku wałów ma być 
finansowana w zadaniu „rozbudowa wałów Wisły” – jeśli tak, to dlaczego nie znalazła się w 

obwieszczeniu wojewody lubelskiego o ustaleniu tej inwestycji; nie jest wymieniona (nawet 

numer działki nie jest wymieniony) że będzie realizowana droga dojazdowa do wałów, 

owszem jest droga wzdłuż wału, ale ulicy jako takiej nie ma – czyżby miasto miało samo 

finansować to zadanie, czy przy udziale środków; 

− na ostatniej sesji kolega radny Krawczak podał wniosek odnośnie stanu finansowego spółki 

MZGK – chciałam poinformować, że są jednostki samorządu terytorialnego, są spółki, które 

taką informację udzielają i publikują (między innymi Koszalin, Puławy, Zakłady Azotowe 

Puławy); chciałam wszystkich radnych poinformować, że każda spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością składa sprawozdanie finansowe co roku i jest ono publikowane w 

monitorze, do którego ma każdy dostęp, a konkurencja pierwsza ściągnie taką informację, 
więc nie wiem dlaczego radni mają nie znać takiej informacji – dlatego też wnioskuje, aby 
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którąś z sesji poświęcić sytuacji finansowo-gospodarczej naszej spółki, której miasto jest 

stuprocentowym właścicielem; 

− poprosiła o stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie uchwały podjętej na ostatniej sesji, to 

jest w sprawie przeznaczenia środków na zadanie wcześniej niż była podjęta uchwała Rady.  

   

Ad. pkt 8. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

− dla radnego Mariusza Ceglarskiego: 

− sprawa przekazania budynku po byłych drużynach konduktorskich – sprawa przekazania 

budynku przewija się już wiele lat; Kolej chce się pozbyć tego budynku, ale nie za 

darmo, nie ma mowy o nieodpłatnym zbyciu; na dzień dzisiejszy jest ogłoszony przez 

Kolej kolejny przetarg na zbycie tej nieruchomości. 
− dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

Burmistrz powiedział - można na każdej sesji składać te same wnioski, ciągle je powtarzać, 
słuchać odpowiedzi, przyjmować je lub nie i znowu powtarzać te same wnioski. Będę 
odpowiadał, ale pojawiają się zdania, że wnioski nie są realizowane - chciałbym jasno 

powiedzieć, że wniosek radnego nie jest zobowiązującym burmistrza do jego wykonania 

(wynika to ze statutu), a nagminne jest składanie wniosków powodujących skutki finansowe  

i bardzo rzadko jest wskazywane źródło finansowania.  

Wskazanie, że źródłem finansowania jest budżet miasta nie jest wskazaniem, szczególnie, gdy 

zadanie nie jest ujęte w budżecie; burmistrz ma obowiązek realizowania uchwał rady a nie 

poszczególnych wniosków radnych, na realizację których zabrakłoby czterech budżetów miasta, 

a nie tylko jednego. 
− składanie informacji do kalendarza imprez – co roku zwracamy się do organizacji  

o składanie informacji do kalendarza; pan radny powtarza wniosek co sesja, a sytuacja 

jest taka, że jeśli informacje zostaną złożone, będą ujęte w kalendarzu. 
− wystąpić do organizacji pozarządowych pożytku publicznego o składanie informacji ze 

swojej działalności – były wysyłane pisma do stowarzyszeń kultury, turystyki i sportu z 

prośbą o informację potrzebną na sesję Rady i niektóre organizacje złożyły bardzo 

niewielkie informacje, ale chcę powiedzieć, że organizacje nie mają obowiązku składania 

sprawozdań ze swojej działalności. Jeżeli stowarzyszenie uczestniczyło w konkursie i 

korzystało z dotacji – wymagamy sprawozdania z realizacji zadania dotowanego; w 

innym przypadku burmistrz nie ma możliwości zobowiązania organizacji czy 

stowarzyszeń do składania sprawozdań. 
− numerowanie imprez „Dni Dęblina” – numerowanie kolejnych imprez nie jest dobrym 

pomysłem i nie ma takiej potrzeby. 
− utworzenie eko-muzeum na bazie lokalnej pętli szlaku bursztynowego i przystąpienie do 

budowy kajakowego szlaku – wniosek jest rzucony ot tak sobie, bez przemyślenia, kto 

ma to zrobić, cel powstania, kto ma prowadzić, skąd środki – jeśli pan radny myśli, że 

zostanie to utworzone przez miasto, to na dzień dzisiejszy nie ma możliwości utworzenia 

eko-muzeum; przed nami nowy budżet i albo będziemy tworzyć muzea, izby pamięci i 

wydawać pieniądze na bieżące sprawy albo realizować inwestycje potrzebne miastu; jeśli 
chodzi o szlak kajakowy – rozumiem, że powiat realizuje tą inwestycję i będzie ona 

również na naszym terenie. 
− przystąpienie do certyfikacji BYPAD – na ten temat była rozmowa na poprzedniej sesji, 

powiedział pan, że koszt certyfikacji wynosi 24 tys.euro, a więc możemy dyskutować o 

tym przy budżecie, z czego pan proponuje zdjąć, ponieważ ja w projekcie budżetu tej 
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kwoty nie ująłem; ale jeśli Rada przegłosuje taką inicjatywę, burmistrz będzie ją 
realizował.  

− tworzenie teatrów szkolnych – temat był na poprzedniej sesji i odpowiadałem, że 

działalność taka w szkołach jest prowadzona i to widać; na naszych sesjach też nikt obcy 

nie występuje, nie przyjeżdża prelegent z uniwersytetu (nie za darmo) tylko występuje 

młodzież z naszych szkół. 
− przyjęcie obiektu kajakowi, spowodowanie napraw i przystąpienie do budowy kei – 

kajakownia znajduje się na terenie należącym do miasta; udało się to w poprzedniej 

kadencji; natomiast przystąpienie do budowy kei jest wnioskiem do budżetu i może pan 

przekonać Radę do wyasygnowania środków na to zadanie. 

− przystąpienie do budowy nowej siedziby dla Miejskiego Domu Kultury – też chciałby 

nowej siedziby dla MDK, ale nie w tej chwili- obecnie nie ma na to środków a być może 

będziemy się starali szukać obiektu na przystosowanie a nie budować. 
− uwagi do sprawozdania z oświaty dotyczące zwiększenia udziału dzieci w działalności 

pozaszkolnej – dobrze jest, jak dzieci i młodzież uczestniczy w dużej ilości w zajęciach 

sportowych pozalekcyjnych, ale każdy ma jakieś predyspozycje; obecnie powstały tereny 

do uprawiania sportów indywidualnych i widać, że młodzież korzysta z tego. Natomiast 

angażowanie dzieci do turystyki powinno być zadaniem towarzystw turystycznych a nie 

burmistrza miasta, ale towarzystwa tego nie chcą robić; w obecnym roku żadne 

towarzystwo turystyczne nie złożyło wniosku do konkursu na działalność turystyczną. 
− wnioski o realizację naprawy pokrywy studzienki – było wystąpienie w tej sprawie do 

Telekomunikacji. 

− naprawa chodnika na ulicy Bankowej – informowałem już nie raz, że nie będą 
wykonywane żadne prace w obrębie centrum miasta, ponieważ od przyszłego roku 

zaczyna się rewitalizacja centrum. 

− utrzymanie placu zabaw przy Placu Orląt Dęblińskich oraz coroczny przegląd huśtawek – 

przegląd jest corocznie wykonywany, ale przekażę do wydziału, aby zaprosić pana 

radnego do takiego przeglądu, wtedy być może zapadnie w pamięci. Trzeba też wiedzieć, 
że zaraz po przeglądzie sprzęt może zostać zepsuty. 

− przeniesienie znaku pieszego D16 – rozmawiałem w tej sprawie, ponieważ jest to zmiana 

organizacji ruchu, trzeba wykonać zmiany w dokumentacji i jest to w trakcie realizacji; 

− postawienie barierek uniemożliwiających wjazd na chodnik – jest to też zmiana 

organizacji ruchu, ale trzeba pamiętać, że mało jest miejsc parkingowych i czasami 

ludzie wykorzystują wszystkie możliwe miejsca, ale nie padły takie uwagi do 

Komendanta Policji przy omawianiu bezpieczeństwa publicznego. 

− uporządkowanie miejsc pamięci narodowej – jest to wniosek dyżurny radnego, 

powtarzany co sesja i zastanawiam się, czy one są w tak złym stanie, że trzeba ciągle 

powtarzać wnioski – myślę że tak źle nie jest, jeśli chodzi o bieżące utrzymanie. 

− zdewastowana tablica przy Placu Orląt – powtarzałem już, na dzień dzisiejszy nie będzie 

nic robione w centrum miasta – odsyłam do projektu rewitalizacji centrum miasta. 

− dalsza dewastacja dworca PKP – mogę wyrazić ubolewanie, że następuje dewastacja 

dworca, ale właścicielem dworca są Koleje Państwowe a nie miasto Dęblin i właściciel 

powinien dbać o stan swojego mienia; natomiast monitoring jest i należy on do 

właściciela. 

− zmiana słupków z tabliczkami nazw ulic – mówiłem już, że tabliczki będą sukcesywnie 

wymieniane, ale chciałem zauważyć, że ktoś „pomaga” w wymianie tych tabliczek, 

ponieważ zostało ich już kilka, reszta jest połamana.   

− promocja WZL-1 w gablocie – gablota była fundowana przez podmioty w niej 

uwidocznione, w poprzedniej kadencji; natomiast jeśli WZL-1 chce się promować w 

Urzędzie Miasta, nic nie stoi na przeszkodzie. 
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− dla radnej Danuty Krajewskiej: 

− uzupełnienie ubytków w ulicach osiedla Jagiellońska i ulicy Ogrodowej – została 

zakupiona masa na zimno i wykorzystując pogodę największe ubytki w jezdniach zostaną 
załatane. 

− dla radnego Waldemara Chochowskiego:  

− uporządkowanie handlu poza obrębem targowiska – zwrócimy się do Klubu Czarnych 

aby ściągnął handel na teren targowiska; będzie też wystąpienie do zarządcy drogi w tym 

zakresie. 

− oznaczenie znakami ulicy Towarowej i oczyszczenie ścieżki rowerowej – będzie 

wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych w tej sprawie. 

− dla wiceprzewodniczącego zarządu osiedla Mierzwiączka – Ryszarda Bąka: 

− strój pocztów sztandarowych – będzie zwrócona uwaga dyrektorom szkół w tej sprawie.   

− dla radnego Krzysztofa Karbowskiego:  

− usuwanie zgrabionych liści – nie mamy możliwości, aby przy grabiących liście jechał 

pojazd i je zabierał, ale po zgrabieniu są sukcesywnie zabierane. 

− oznakować dąb Grot i promować – wniosek jest zasadny, zostanie wykonane ogrodzenie 

i zostanie zamieszczona informacja na stronie internetowej.  

− dewastacja rowerów na dworcu PKP – parking nie jest miasta, PKP nie jest miejskim 

przewoźnikiem, więc dlaczego miasto ma być odpowiedzialne za rowery, którymi 

przyjeżdżają pasażerowie jadący dalej, ale oczywiście problem zostanie przekazany.  

− opracowanie ceremoniału obchodzenia świąt, musztry, itd. – można wszystko 

uregulować, ale jaki jest sens takiej regulacji i kto ma opracować taki regulamin – czy 

Rada Miasta?, może taki regulamin opracować również pan radny, jako znawca tematu. 

Zdaniem Burmistrza powinnyśmy posługiwać się logiką i zdrowym rozsądkiem. 

− umieszczenie tablicy na stulecie harcerstwa – sprawa była dyskutowana na wczorajszym 

posiedzeniu komisji, było podjęte stanowisko a dziś znowu jest składany wniosek przez 

radnego. Zdaniem Burmistrza wnioski składane w sprawie honorowego obywatelstwa, 

umieszczania tablic, nie powinny być „wrzucane” na sesję; z szacunku do tematu 

powinny być najpierw omówione i przedyskutowane na komisjach a na sesji Rady 

powinny być tylko głosowane.   

− dla radnej Beaty Amarowicz: 

− załatanie dziur na ulicy Starej – tak jak mówiłem – będzie zlustrowany stan drogi, 

wypełnione ubytki i poprawiona przejezdność. 
− poprawa toalet na parterze Urzędu – toalety wymagają remontu i w przyszłym roku 

znajdziemy środki na ten cel. 

− stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie zmiany uchwały budżetowej – Komisja może 

zająć się tą sprawą, ja z decyzji się nie wycofam, bo uważam, że była konieczność 
zrobienia wjazdu do przedszkola; środki na ten cel w momencie realizowania inwestycji 

były zabezpieczone w budżecie przedszkola; jeśli Komisja wykaże, że były 

nieprawidłowości, to trudno, poddam się konsekwencjom niewłaściwego działania, 

natomiast myślę, że trzeba zapytać dyrekcję przedszkola, rodziców, mieszkańców 

osiedla, czy było to potrzebne. 

 
Radna Beata Amarowicz w kontekście ostatniej wypowiedzi Burmistrza powiedziała, że  

dlatego złożyła wniosek, ażeby zajęła się tym Komisja Rewizyjna. Nie miałaby żadnych 

pretensji, jeżeli Burmistrz przedstawiając uchwałę w sprawie zmian do budżetu, wszystkich 

radnych poinformowałby o stanie faktycznym odnoszącym się do inwestycji. Nie chodzi o 

naruszenie dyscypliny budżetowej przez Burmistrza, chodzi o założenie, że uchwała zostanie 
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przyjęta, a tak być nie powinno. Zdaniem radnej - Rada również nie byłaby przeciwna, jeśliby 

został przedstawiony stan faktyczny. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – Krzysztof Kuropatwa udzielił 

odpowiedzi: 

− dla radnego Mieczysława Grobla w sprawie własności działki – powiedział, że Miasto jest w 

trakcie komunalizacji działki; po jej zakończeniu, działka będzie do dyspozycji Rady w 

kontekście obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego.  

− dla radnej Beaty Amarowicz w sprawie obwieszczenia Wojewody – nie czytał 

obwieszczenia, natomiast myśli, że w obwieszczeniu są tylko i wyłącznie inwestycje, które 

są realizowane w oparciu głównie o specustawę lub przepisy ustawy o szczególnych 

uwarunkowaniach realizacji inwestycji drogowych; ulica Okrzei będzie realizowana na 

podstawie obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego i porozumienia z 

Zarządem Dróg Wojewódzkich, zgodnie z którym miasto opracowało całą dokumentację na 

całą drogę łącznie z przewidzianą tam ścieżką rowerową, chodnikami, oznakowaniem; 

natomiast w ramach przewidzianych środków na realizację, między innymi odcinka tej drogi, 

jako drogi niezbędnej do obsługi modernizowanego wału - Wojewódzki Zarząd Melioracji w 

zadaniu, na który będzie ogłaszany przetarg, będzie uwzględniał budowę nawierzchni i 

budowę zjazdów. Miasto stara się o uzyskanie pozwolenia na budowę na podstawie naszej 

dokumentacji. 

 
Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak odpowiedział na pytanie 

Wiceprzewodniczącego Rady Witolda Kleczkowskiego w sprawie zapraszania przedstawicieli 

powiatu - na każdą sesję są zapraszani.  

W odpowiedzi dla radnego Krzysztofa Karbowskiego w sprawie wniosku o tablicę – 

zgadza się z Burmistrzem, że temat powinien być przedyskutowany na posiedzeniu komisji i tak 

też było z wnioskiem radnego i myślał, że nie będziemy wracać do tego tematu; jeśli chodzi o 

wieszanie tablicy na ścianie budynku Urzędu - jest zdania, (co też mówił na wczorajszym 

posiedzeniu), że gdyby każde stowarzyszenie wystąpiłoby o zawieszenie tablicy – to zabrakłoby 

ścian.  

 

Ad. pkt 9. 
Zatwierdzenie protokółów z XVIII i XIX sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły do protokółów XVIII i XIX sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, 

przystąpiono do ich zatwierdzenia.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” przyjęciem protokołów było 15 głosów, 

jednogłośnie. Rada Miasta przyjęła protokóły z XVIII i XIX sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 10. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak zamknął 
obrady XX sesji Rady Miasta Dęblin.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokółowała:  

 

Regina Rodzik  


